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Abstract (en)
[origin: US4498513A] A plane comprising a body between the side walls (1,2) of which two soles (3,4) are fixed, the lower faces (14,15) of these
soles being located in a common plane. A V-shaped opening is provided between the soles (3,4). A blade-holder mounted on a shaft (20) comprises
a lower blade (16), a removable cutting blade (18) and a counter-blade (27) which is linearly displaceable relative to the lower blade (16). An
arresting device (13) articulated on the side walls (1,2) maintains, in service position, the blade-holder against a bearing face (12) of the sole (4).

Abstract (fr)
Il comporte un corps entre les parois latérales (1, 2) duquel sont fixées deux semelles (3, 4) dont les faces inférieures (14, 15) sont situées dans un
plan. Une lumiére en forme générale de V est située entres les semelles (3, 4). Un porte-lame monté sur un axe (20), comporte une lame inférieure
(16), une lame de coupe (18) amovible et une contre-lame (27) déplagable angulairement par rapport a la lame inférieure (16). Une butée (13)
articulée sur les parois latérales (1, 2) maintient, en position de service, le porte-lame contre une face d'appui (12) de la semelle (4).
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